
Aan het college van B en W van de gemeente Groningen

Groningen, 12 maart 2014

Betreft: vragen SP ex. artikel 41 RvO inzake gevolgen faillissement Bureau Integraal

Geacht college,

Vandaag heeft de Groningse rechtbank het faillissement van Bureau Integraal uitgesproken. Bureau 

Integraal bood inkomensbeheer en hulp bij schuldbemiddeling of sanering, ook aan Stadjers. 

Volgens berichtgeving van RTV Noord heeft Bureau Integraal minimaal 150 mensen met 

geldproblemen opgelicht. Bureau Integraal beloofde zijn klanten te helpen om uit de schulden te 

komen. Hiervoor vroeg het bureau een vergoeding, maar dat geld zou vervolgens verduisterd zijn in

plaats van ingezet zijn voor het daadwerkelijk bieden van hulp. Bij het vragen van een financiële 

vergoeding aan klanten, omzeilde het bureau de wettelijke bepalingen, hetgeen de SP-fractie al 

lange tijd een doorn in het oog is. 

Uit dezelfde berichtgeving blijkt dat klanten van het bureau momenteel geen geld hebben om eten 

te kopen, hun vaste lasten et cetera te betalen, omdat hun inkomen en/of kinderbijslag, zorg- en/of 

huurtoeslag op een door Integraal beheerde rekening werd gestort. Vanaf die rekening ontvingen 

klanten eerder weekgeld. 

Uit een brief van Bureau Integraal aan klanten (zie bijlage) blijkt dat het saldo van de 

tussenrekening die bedoeld is om weekgeld aan klanten over te maken, gebruikt is om de kosten 

voor het helpen van “een nog grotere groep mensen” te betalen. Ons bereiken signalen dat klanten 

reeds gedurende drie maanden geen weekgeld hebben ontvangen. 

Klanten van het bureau zitten met hun handen in het haar. Op Facebook worden al oproepen gedaan

om luiers, eten, babyvoeding en verzorgingsproducten voor getroffen gezinnen in te zamelen. 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP-fractie de volgende vragen aan u:

1. Bent u bereid om contact met de curator op te nemen om in kaart te brengen hoeveel 

Stadjers door het faillissement getroffen zijn? Zo nee, waarom niet? 

2. Bent u bereid de curator de diensten en deskundigheid van de gemeentelijke kredietbank aan

te bieden om tot een (tijdelijke) oplossing van de acuut ontstane financiële nood bij 

Groningse klanten van het bureau te komen? Zo nee, waarom niet?

3. Is het college bereid om in overleg met de curator te bekijken welke mogelijkheden er zijn 

om voorschotten aan getroffenen te verstrekken zodat door het faillissement getroffen 

Stadjers niet nog verder in de schulden komen? Zo nee, waarom niet?

4. Bent u bereid om op korte termijn met bijvoorbeeld Stichting Urgente Noden, MJD en te 

curator te overleggen om getroffenen op korte termijn te helpen met hun financiële situatie? 

Zo nee, waarom niet?

Hoogachtend,

Rosita van Gijlswijk

SP-fractie


